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Rada Miejska w Książu Wlkp. 

Komisja Wspólna 

O.0012.1.6.2025 

Protokół nr 6  

6. Wspólne Posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Książu Wlkp. odbyło się w dniu 19 lutego 2025 

r. w sali nr 7 Urzędu Miejskiego w Książu Wlkp. Posiedzenie rozpoczęto o godzinie 10:00, a 

zakończono o godzinie 11:19 tego samego dnia. 

Ad 1. Otwarcie posiedzenia. 

Przewodniczący Rady otworzył 6. Wspólne Posiedzenie Komisji Rady Miejskiej w Książu Wlkp. 

oraz przywitał przybyłych Radnych Rady Miejskiej w Książu Wlkp., Burmistrza Książa Wlkp. – 

Pana Teofila Marciniaka, Wiceburmistrz Książa Wlkp. – Panią Mirelę Grześkowiak oraz Skarbnika 

Gminy – Panią Barbarę Poznańską. Przewodniczący Rady stwierdził, że w posiedzeniu udział 

bierze 12 Radnych. 

Obecni: 

1. Bogumiła Andrzejczak 

2. Tomasz Bartkowiak 

3. Marek Jankowski 

4. Błażej Jędrzejczak 

5. Wojciech Kubala 

6. Zenon Kuderczak 

7. Małgorzata Lenartowska 

8. Maciej Naganowski 

9. Sławomir Przybylski 

10. Katarzyna Stachowiak 

11. Anna Szymanowska 

12. Paweł Walkowiak 

13. Agnieszka Weber-Hałaburda 

14. Mariusz Wojciechowski 

15. Kazimierz Zegar 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Ad 2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

Przewodniczący Rady przedstawił otrzymany przez Radnych porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
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2. Przedstawienie porządku posiedzenia. 

3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Książ Wlkp. na lata 2025 - 2030. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Książ 

Wlkp. na 2025 rok. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Kiełczynek i Kiełczyn. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania i ustalenia regulaminu działania 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Książ Wlkp. w 2025 roku. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi 

oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Książ Wlkp. w 2025 roku. 

9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Gminę Książ Wlkp. w 

2024 r. 

10. Wolne głosy, wnioski i informacje. 

11. Zamknięcie posiedzenia. 

Porządek posiedzenia stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

Ad 3. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Książ Wlkp. na lata 2025 - 2030. 

Skarbnik Gminy poinformowała, iż w projekcie uchwały w załączniku Nr 1 – przepływy - 

dokonano zmian w postaci dostosowania wielkości dochodów i wydatków, jak w budżecie Gminy 

Książ Wlkp. na dzień 24 lutego 2025 r. W załączniku Nr 2 – przedsięwzięcia - dokonano zadanie 

„Wielkopolskie telecentrum opieki” na lata 2025-2026 określając limit na wydatki bieżące w roku 

2025 w kwocie 247 342,00 zł oraz w roku 2026 w kwocie 182 225,00 zł. 

Radny Zenon Kuderczak zapytał jaką kwotę poniosłaby Gmina na realizację zadania w ramach 

projektu „Wielkopolskie telecentrum opieki”. 

Skarbnik Gminy odpowiedziała, że wkład własny Gminy wynosi 24 734,20 zł.  

Więcej pytań nie było, w związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Książ Wlkp. na lata 2025 - 2030. 



 

3 
 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogumiła Andrzejczak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech Kubala, Zenon Kuderczak, 

Małgorzata Lenartowska, Sławomir Przybylski, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Bartkowiak, Maciej Naganowski, Paweł Walkowiak 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

Ad 4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Książ 

Wlkp. na 2025 rok. 

Skarbnik Gminy poinformowała, iż w projekcie uchwały dokonano następujących zmian:  

1) zwiększono plan po stronie dochodów i wydatków w kwocie 1 650,00 zł na pokrycie 

kosztów obsługi zadań w ramach programu Czyste Powietrze;  

2) przeniesiono środki z § 4300 na § 6060 w kwocie 50.000,00 zł w związku z planowanymi 

wykupami gruntów;  

3) przeniesiono środki z zadań: koszenie traw na poboczach drogi gminnej w kwocie 2 

500,00 zł oraz remontu drogi gminnej w kwocie 9 508,75 zł na zadania zakup paliwa i 

materiałów eksploatacyjnych w kwocie 8,75 zł oraz wykup gruntu pod teren rekreacyjny 

w kwocie 12.000,00 zgodnie z wnioskiem Sołectwa Sebastianowo potwierdzonego 

protokołem zebrania wiejskiego o zmianie wykorzystania funduszu sołeckiego na rok 

2025;  

4) zwiększono plan po stronie dochodów i wydatków w kwocie 1 758,00 zł w związku z 

zwiększeniem dotacji celowej od Wojewody Wielkopolskiego na realizację zadań 

dotyczących spraw obywatelskich;  

5) zwiększono plan po stronie dochodów w kwocie 222 607,80 zł oraz zabezpieczono środki 

na wydatki w kwocie 247 342,00 zł (w tym wkład własny 24 734,20 zł) w związku z 
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przystąpieniem do Projektu „Wielkopolskie telecentrum opieki” dofinansowanego przez 

Unię Europejską w ramach „Funduszy Europejskich dla Wielkopolski 2021-2027”. 

Pytań nie było, w związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy Książ Wlkp. na 

2025 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogumiła Andrzejczak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech Kubala, Zenon Kuderczak, 

Małgorzata Lenartowska, Sławomir Przybylski, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Bartkowiak, Maciej Naganowski, Paweł Walkowiak 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

Ad 5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju 

Wsi Kiełczynek i Kiełczyn. 

Wiceburmistrz Książa Wlkp. poinformowała, że Sołectwo Kiełczynek opracowało Sołecką 

Strategie Rozwoju Wsi Kiełczynek i Kiełczyn, tym samym przystępując do programu pn. 

„Wielkopolska Odnowa Wsi 2020+”. Została ona przygotowana przez członków Grupy Odnowy 

Wsi z moderatorem, przyjęta przez zebranie sołectwa, a dodatkowo powinna zostać przyjęta 

przez Radę Miejską.  

Radny Zenon Kuderczak zapytał czy jest planowane pozyskanie jakiś środków zewnętrznych w 

najbliższym czasie.  

Burmistrz Książa Wlkp. odpowiedział, że planowane jest aplikowanie o wsparcie do remontu 

świetlicy wiejskiej w Kiełczynku.   
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Więcej pytań nie było, w związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia Sołeckiej Strategii Rozwoju Wsi 

Kiełczynek i Kiełczyn. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogumiła Andrzejczak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech Kubala, Zenon Kuderczak, 

Małgorzata Lenartowska, Sławomir Przybylski, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Bartkowiak, Maciej Naganowski, Paweł Walkowiak 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

Ad 6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania i ustalenia regulaminu działania 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Wiceburmistrz Książa Wlkp. poinformowała, że projekt uchwały jest konsekwencją podjętej w 

ubiegłej roku zmiany do uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 

mieszkaniowego zasobu Gminy Książ Wlkp. Zakłada ona kto określa jej skład osobowy i 

Regulamin, wyznaczając do tych czynności Radę Miejską w Książu Wlkp. Obecny skład Społecznej 

Komisji Mieszkaniowej jest nieaktualny. Została przestawiona propozycja nowych członków wraz 

z uzasadnieniem. Omówiony został Regulamin działania, a także wskazano zapis, że wraz z 

upływem kadencji należy wybrać nowy skład Komisji.  

Przewodniczący Rady zapytał czy nie warto byłoby wskazać termin przekazania protokołu po 

posiedzeniu Komisji.  

Burmistrz Książ Wlkp. odpowiedział, że protokół będzie przekazany niezwłocznie po posiedzeniu 

Komisji.  
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Radna Małgorzata Lenartowska zawnioskowała o przekazanie członkom Komisji Mieszkaniowej 

aktualnego kompletu dokumentów niezbędnych do prowadzenia prac.  

Przewodniczący Rady przyjął wniosek.  

Więcej pytań nie było, w związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania i ustalenia regulaminu działania 

Społecznej Komisji Mieszkaniowej. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogumiła Andrzejczak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech Kubala, Zenon Kuderczak, 

Małgorzata Lenartowska, Sławomir Przybylski, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Bartkowiak, Maciej Naganowski, Paweł Walkowiak 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  

Ad 7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Książ Wlkp. w 2025 roku. 

Wiceburmistrz Książa Wlkp. poinformowała, że projekt uchwały jest powieleniem zapisów w 

uchwałach z poprzednich lat. Wskazuje kąpieliska, których obszar i ilość osób z nich 

korzystających nie uległy zmianie. Termin rozpoczęcia sezonu kąpieliskowego został wskazany na 

28 czerwca 2025 r., a zakończenia na 31 sierpnia 2025 r. Projekt przekazany został celem 

zaopiniowania do Dyrektora Państwowego Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie, Regionalnego 

Zarządu Gospodarki Wodnej w Poznaniu, Głównego Inspektora Ochrony Środowiska i 

Państwowego Powiatowego Inspektora Sanitarnego w Śremie. 

Radny Zenon Kuderczak zapytał o wyznaczenie ilości osób kąpiących się.  
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Burmistrz Książa Wlkp. odpowiedział, że na jednym kąpielisku wskazanych jest 300 osób, a 

drugim 150 osób dziennie.  

Więcej pytań nie było, w związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia sezonu kąpielowego oraz wykazu 

kąpielisk na terenie Gminy Książ Wlkp. w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogumiła Andrzejczak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech Kubala, Zenon Kuderczak, 

Małgorzata Lenartowska, Sławomir Przybylski, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Bartkowiak, Maciej Naganowski, Paweł Walkowiak 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Ad 8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Książ Wlkp. w 2025 

roku. 

Wiceburmistrz Książa Wlkp. poinformowała, że w projekcie Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Książ Wlkp. wskazano 

większe środki finansowe niż w ubiegłym roku. Środki te zostały częściowo uwzględnione w 

dotacji celowej w kwocie 88.640,00 zł przekazywanej Fundacji prowadzącej Międzygminne 

Schronisko dla Bezdomnych Zwierząt w Gaju, a częściowo są wydatkowane przez Gminę. 

Podkreślenia wymaga, że dotacja nie obejmuje środków finansowych na realizację zadania 

sterylizacji albo kastracji zwierząt w schroniskach dla zwierząt, gdyż koszty w tym zakresie 

ponoszone są w całości przez Fundację Schronisko dla zwierząt w Gaju. Pozostałe zapisy nie 
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uległy zmianie. Projekt Programu został przesłany do zaopiniowania Powiatowemu Lekarzowi 

Weterynarii w Śremie, Fundacji "Schronisko dla Zwierząt w Gaju" z siedzibą w Gaju, Kołu 

Łowieckiemu nr 20 "DĄBROWA", Kołu Łowieckiemu nr 27 "OSTOJA", Kołu Łowieckiemu nr 74 

"OSTOJA", Kołu Łowieckiemu nr 76 "KNIEJA", Kołu Łowieckiemu nr 425 "KSZYK". 

Pytań nie było, w związku z tym Przewodniczący Rady zarządził głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Książ Wlkp. w 2025 roku. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Bogumiła Andrzejczak, Marek Jankowski, Błażej Jędrzejczak, Wojciech Kubala, Zenon Kuderczak, 

Małgorzata Lenartowska, Sławomir Przybylski, Katarzyna Stachowiak, Anna Szymanowska, 

Agnieszka Weber-Hałaburda, Mariusz Wojciechowski, Kazimierz Zegar 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Tomasz Bartkowiak, Maciej Naganowski, Paweł Walkowiak 

Projekt uchwały stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  

Ad 9. Sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez Gminę Książ Wlkp. w 2024 r. 

Wiceburmistrz Książa Wlkp. objaśniła Radnym sprawozdanie z wysokości średnich wynagrodzeń 

nauczycieli w 2024 roku na poszczególnych stopniach awansu zawodowego nauczycieli. Pytań 

nie było. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

Ad 10. Wolne głosy, wnioski i informacje. 



 

9 
 

Radna Anna Szymanowska wnioskowała o podjęcie działań w kierunku budowy ścieżki rowerowej 

przy drodze wojewódzkiej nr 436 na odcinku Książ Wlkp. – Jarosławki.  

Radna Małgorzata Lenartowska wnioskowała o usunięcie zagłębienia w jezdni przy posesji  

nr 3 na ulicy Dąbrowskiego w Książu Wlkp.  

Przewodniczący Rady poinformował, że w najbliższym czasie zostanie przekazany Radnym wykaz 

zaległości za opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi.  

Radni Rady Miejskiej wnioskowali o zestawienie kosztów funkcjonowania hali widowiskowo- 

sportowej w Książu Wlkp. według stanu na 31.12.2024 r.  

Kierownik Ośrodka Pomocy Społecznej w Książu Wlkp. omówiła szczegółowo założenia projektu 

pn.  „Wielkopolskie telecentrum opieki”, do którego przystępuje Gmina Książ Wlkp.  

Ad 11. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku posiedzenia Przewodniczący Rady zamknął 6. Wspólne Posiedzenie 

Komisji Rady Miejskiej w Książu Wlkp. 

Przewodniczący Rady Miejskiej  

w Książu Wlkp. 

/-/ Sławomir Przybylski 

Przygotowała: Agnieszka Drzewiecka 

 


